



## Notulen plenaire vergadering Facultaire Studentenraad FdG-UvA, 26-02-2024

---

### Agenda vergadering Facultaire studentenraad FdG-UvA

Datum: 26-02-2024

Tijd: 18:45

Plaats: J0-221, Microsoft Teams als fysieke aanwezigheid echt niet kan

Deelnemers: Kim Doelman (vicevoorzitter), Max Grimberg, Fabiënne Meurs (ambtelijk secretaris), Katinka Rasch, Mike Schilder, Vince Schilder (voorzitter), Doğukan Türk, Suzanne Tijburg, Lyanne Zonderman (secretaris)

Afwezig: Jessey van Oostende, Pien Swart

---

### 1. Opening, vaststellen agenda

#### 1.1. Welkom

De raadsleden hebben een persoonlijke update gegeven.

#### 1.2. Vaststellen agenda

De agenda is ongewijzigd vastgesteld.

### 2. Mededelingen

#### 2.1. Technische mededelingen

- Pien: ik ben niet aanwezig.
- Jessey: ik ben niet aanwezig.

#### 2.2. Inhoudelijke mededelingen

- Pien: Vul de NSE in en vertel je vrienden erover!

### 3. Adviezen

- Ontvangen 16-2-24 Ongevraagd advies CSR- Ties with Israeli Univeristies
- Ontvangen 19-2-24 Reactie OC Mi op voorgenomen herziening toetsbeleid bachelor Medische informatiekunde
- Ontvangen 21-2-24 Brief 24.04.014 Portefeuille Hans Meij en benoeming Babs Zonderhuis



#### 4. Concept notulen en actiepunten vergadering 18-02-2024

##### 4.1. Notulen en actiepunten

|                         |   |                                       |
|-------------------------|---|---------------------------------------|
| Vince                   | 1. koppelt de reactie vanuit de FSR-FdG terug naar de andere Studentenvraden (ongevraagd advies betreffende connecties met Israelische universiteiten - FSR-FGw)<br>2. schrijft een update vanuit DB<br>3. gaat de brief naar Yvo Roos en Suzanne Geerlings sturen ter controle (ongevraagd advies betreffende connecties met Israelische universiteiten - FSR-FGw) | 1. lopend<br>2. gedaan<br>3. kan eraf |
| Kim                     | 1. neemt de punten over informatievoorziening wachttijd mee naar het gesprek met Ellen van Veen en het gesprek met communicatie, en eventueel naar MT bachelor  | 1. lopend                             |
| Lyanne                  |   |                                       |
| Katinka                 |   |                                       |
| Mike                    |   |                                       |
| Pien                    |   |                                       |
| Max                     |   |                                       |
| Doğukan                 |   |                                       |
| Suzanne                 | 1. gaat een stukje schrijven voor de website  | 1. niet gedaan                        |
| Jessey                  | 1. gaat een update schrijven vanuit CoBa (evaluatiebijeenkomsten RA-2)<br>2. gaat het evaluatieweekend van de FSR declareren bij de CSR   | 1. niet gedaan<br>2. onbekend         |
| Fabiënne                |   |                                       |
| DB                      |   |                                       |
| CoMa                    | 1. de ruwe data van de SR-enquête eind februari delen met de klankbordgroep   | 1. niet gedaan                        |
| PR                      | 1. gaat een datum prikken om iets te organiseren voor de werving van de nieuwe raad   | 1. niet gedaan                        |
| Taskforce mental health | 1. gaat een update schrijven  | 1. gedaan                             |
| Commissies              |   |                                       |
| Dossierhouders          |   |                                       |
| Iedereen                |   |                                       |

Katinka gaat met Vince de opmerkingen van Inge Rheeder-Meijer verwerken (ongevraagd advies betreffende connecties met Israelische universiteiten - FSR-FGw).

De notulen van de PV op 18-02-2024 zijn vastgesteld.

## 5. Dagelijks bestuur

### 5.1. Stand van zaken

- Op 14-02-2024 had Vince een overleg rector magnificus Peter-Paul Verbeek/voorzitters Facultaire Studentenraden. Vince was aanwezig bij het overleg tussen de rector magnificus van de UvA, Peter-Paul Verbeek en de voorzitters van alle Facultaire Studentenraden. Peter-Paul was met name benieuwd naar de relaties tussen de Facultaire Studentenraden en hun decanen, en naar de status met betrekking tot de discussie over meertalig onderwijs op de faculteiten. Vince heeft aangegeven de relatie met de nieuwe decaan als prettig te ervaren, en dat de discussie over welke taal de voertaal dient te zijn op de opleidingen op de Faculteit der Geneeskunde (nog) niet speelt. Vervolgens kregen de raden de mogelijkheid dingen aan te kaarten bij Peter-Paul. Vince heeft het gehad over de vergoedingen voor FSR-leden en het uitgebrachte ongevraagd advies over CANVAS.
- Op 19-02-2024 had Vince een overleg DC/FSR. Vince was aanwezig bij het periodieke overleg met Floor Biemans vanuit het dienstencentrum. Besproken is dat er een uitnodiging zal volgen voor een werkgroep over het studieplan, na goedkeuring vanuit de bedrijfsvoerders. Studenten dienen volgens Floor vroeg in dit soort projecten betrokken te worden. Ook is het gegaan over de lunchactie van de FSR. Floor gaat uitzoeken hoeveel studenten er momenteel daadwerkelijk studeren. Tot slot is de huidige status van het project MoFa nog kort besproken.

### 5.2. Agenda OT-GEN (21 min)

Volgende week dinsdag (5 maart 2024) staat weer een OT-GEN/FSR-overleg gepland. Hiervoor moet een agenda opgesteld worden.

Vince gaat Yvonne Garst mailen met het verzoek de SR-enquête te sluiten en de resultaten te sturen.

De FSR heeft geen agendapunten kunnen bedenken.

Vince stuurt naar het OT-GEN dat de FSR geen agendapunten heeft kunnen bedenken en vraagt of het OT-GEN agendapunten heeft.

Indien deze er niet zijn, zal het overleg niet doorgaan.

### 5.3. Voorstel CSR verplichte aanwezigheid (13 min)

Kim had afgelopen week dinsdag een meeting met Titus van der Valk, vicevoorzitter van de CSR. Deze meeting had twee doelen: 1. het bespreken hoe het OER-proces bij de FdG loopt en of er naar de FSR geluisterd wordt en 2. het voorleggen van een

voorstel waar Titus aan gewerkt heeft. Over dit laatste heeft de FSR deze PV gesproken.

De FSR is niet van mening dat er een probleem speelt in verplichte aanwezigheid betreffende de gevolgen van gemiste lessen. Wel vindt de FSR dat het onderwijs goed genoeg moet zijn zodat studenten aanwezig willen zijn.

Volgens het College van Beroep voor de Examens (CBE) mag een onderwijsmoment alleen verplicht zijn als er praktische vaardigheden aan gekoppeld zijn. Dit ziet de FSR niet als bezwaarlijk bij de FdG.

CoBa gaat de status van responsiecolleges bespreken.

Kim koppelt de feedback van de FSR terug aan Titus van der Valk.

## 6. Centrale Studententraad

### 6.1. Stand van zaken

Er was geen update vanuit CSR.

## 7. Commissie Bachelor

### 7.1. Stand van zaken

- Op 19-02-2024 hadden Jessey en Doğukan een Tussentijdse Evaluatiebijeenkomst leerlijn PO-1. Doğukan en Jessey waren aanwezig bij de tussentijdse evaluatiebijeenkomst van PO-1. De leerlijn PO jaar 1 is dit jaar herzien. Over het algemeen werd PO-1 tot dusver positief ervaren. Ook werden aspecten die dit jaar nieuw zijn leuk ervaren. Echter waren er ook een paar botsingen met de leerlijn. De rubrics die de studenten kregen als overzicht van hoe de opdracht wordt beoordeeld, kwamen niet helemaal overeen met die rubrics waarmee de opdrachten daadwerkelijk werden beoordeeld. Ook was er sprake van variatie in keurigheid van beoordeling tussen de beoordelaars. De coördinatoren gaan achter de problemen aan.
- Op 19-02-2024 had Doğukan een tussentijdse evaluatiebijeenkomst leerlijn AV-1. Doğukan was aanwezig bij de tussentijdse evaluatiebijeenkomst van AV-1. Hier kwamen verschillende onderwerpen aanbod, namelijk de AV-1 kennistoets, humaniora I en contact met beoordelaars. De AV-1 kennistoets werd positief ervaren. De vragen kwamen naar behoren overeen met de studiestof. Echter hebben studenten wel behoefte aan een oefentoets. Wat humaniora I betreft: de kwaliteit van de ontvangen feedback verschilt per beoordelaar. De één kreeg duidelijk en concreet constructieve feedback, en de ander kreeg korte multi-interpretabele stukken. Verder bleek contact leggen met de beoordelaars ook ongestructureerd te werken. De beoordelaar van de opdracht verwees de student door naar de DSSD, waarbij de DSSD de student weer terugverwees naar de beoordelaar.
- Op 23-02-2024 had Vince een overleg met Erasmus over bezwaar- en inzageprocedure. Vince was samen met Ulla Remer en Larissa van Loon aanwezig bij

een overleg met Gijs Elshout (opleidingsdirecteur bachelor) en Alexandra Joon (opleidingscoördinator bachelor) van de Erasmus universiteit om hun ervaringen met de bezwaarprocedure uit te vragen. Duidelijk werd dat het Erasmus een vrijwel identieke bezwaarprocedure hanteert als de UvA, maar dat ze daar veel minder hinder van ondervinden. Qua verschillen viel het op dat bij het Erasmus bezwaren verzameld en gebundeld worden door de JvT en er ook sprake is van een collectieve inhoudelijke nabespreking (niet bedoeld voor bezwaren). Ook wordt het indienen van bezwaren bij het Erasmus gekoppeld aan professioneel gedrag. Deze informatie wordt meegenomen in de verdere stappen van deze werkgroep.

- Op 21-02-2024 was er een CoBa vergadering. Er is besproken dat de FSR niet de wijziging wil dat recidivisten zich moeten inschrijven voor vakken, omdat de deadline voor het inschrijven en het moment dat studenten weten dat ze recidiveren erg dicht op elkaar ligt. Hierdoor kunnen studenten makkelijk vergeten zich in te schrijven. Daaropvolgend betalen studenten collegegeld voor een heel jaar en hebben zij recht om alle vakken deel te mogen nemen. Ten slotte zou het mogelijk kunnen zijn dat de toewijzing van mentoren aan deze studenten verkeerd kan lopen, als zij bijvoorbeeld wel het vak PO hebben gehaald. Verder is de OER deel A besproken en Dogukan zal contact opnemen om onze vragen te stellen over de zaken waar niet met onze voorstellen is ingestemd. Ten slotte is besproken dat Vince een mail naar MT-BA wil sturen dat de faculteit geneeskunde hun beleid proeftoetsen moet aanpassen naar de regels van de OER.

## 8. Commissie Master

### 8.1. Stand van zaken

- Op 20-02-2024 had Pien een Master Studenten Overleg (MSO). Dit was geannuleerd.

## 9. Commissie Medische Informatiekunde

### 9.1. Stand van zaken

- Op 21-02-2024 hadden Max en Vince een formeel overleg OT-MI. Vince en Max waren aanwezig bij het formele overleg met het OT-MI, bestaande uit Monique Jaspers, Erik Joukes en Floris Wiesman. Er is besproken dat de SR meer inzicht wil in de verschillende werkgroepen binnen de MI, dit is niet mogelijk want deze werkgroepen zijn er niet, wel heeft OT-MI toegezegd de FSR op de hoogte te houden. Vervolgens heeft de FSR aangekaart dat het flipped classroom model prima is. Maar dat de studenten soms meer college of uitleg willen. Hierop reageerde OT-MI dat zij gewoon UvA richtlijnen volgt, dus niks wil veranderen. De FSR heeft aangekaart dat een deel van de gastcolleges vooral als promo praatje en niet inhoudelijk verbreding van het onderwijs, dit is een bekend probleem. OT-MI gaat dit evalueren en een lijst met de gastcolleges sturen naar de FSR. Het OT-MI gaf aan dat ten tijde van dit overleg de NSE nog weinig respons heeft, waardoor de status van top-opleiding in gevaar komt. Het OT-MI geeft aan dat zij de respons op de SR-enquête voldoende vindt. Tot slot is opnieuw het openbaar maken van de notulen besproken. Nu is dit akkoord voor het OT-MI, het OT-MI is ook nog steeds bezig met het vechten voor een canvas

pagina voor de FSR.

## 10. Taskforces

### 10.1. Stand van zaken

- Op 07-02-2024 hadden Lyanne en Katinka een meeting met Karen Nieuwenhuijsen. Lyanne en Katinka hebben met Karen Nieuwenhuijsen en Berk Uzunalioglu namens het Wildcardproject gezeten betreffende de 3 aanvragen voor wildcards vanuit de taskforce Mental Health (projecten: therapie sessies met therapiehonden; gratis bokslessen voor de studenten; online mindfulness-sessies). Concluderend zijn alle drie de aanvragen goedgekeurd en gaan Lyanne en Katinka aan de slag met het organiseren ervan.

## 11. Commissie PR

### 11.1. Stand van zaken

Er was geen update vanuit PR.

## 12. Geplande overleggen

De geplande afspraken zijn besproken.

Kim gaat de TAQT-trainingen regelen voor de geïnteresseerde raadsleden.

## 13. WVTTK en afsluiting

### 13.1. WVTTK

Er is besproken op welke manier de FSR kan bijdragen aan het promoten van de Nationale Studenten Enquête (NSE):

- Een post vanuit PR op de Instagram-pagina van de FSR
- Poster op de plasmaschermen op J-plein tonen
- Delen via de CoRaad informatie-app

De FSR is bereid met OT-MI en OT-GEN mee te denken over verdere promotie van de NSE. Echter kan de FSR een eventueel plan niet zelf uitwerken of bekostigen, dit zullen de opleidingsteams moeten doen. Raadsleden willen persoonlijk wel ingezet worden bij het uitvoeren van het plan, mits benodigde hulp tijdig gecommuniceerd wordt.

Mike gaat bij de communicatieadviseurs van de faculteit vragen of er een grootschalige actie komt voor het promoten van de NSE.

### 13.2. Rondvraag

- Katinka: Via de mail was er geen consensus bereikt over of we wel of niet de petitie over meer plantaardig voedsel in het ziekenhuis willen promoten. Er was/is ook onduidelijkheid over wat de petitie inhoudt. Ik zou willen voorstellen dat iedereen die dat nog niet gedaan heeft, de mail/petitie even leest en we daarna gezamenlijk besluiten of wij dit als raad willen promoten of niet.

PR gaat op de plasmaschermen op J-plein de petitie over plantaardig voedsel in het ziekenhuis tonen.

### 13.3. Nieuwe agendapunten en actielijst

Er waren geen nieuwe agendapunten.

|         |  |  |
|---------|--|--|
| Vince   | <ol style="list-style-type: none"> <li>1. koppelt de reactie vanuit de FSR-FdG terug naar de andere Studentenvraden (ongevraagd advies betreffende connecties met Israelische universiteiten - FSR-FGw)</li> <li>2. gaat met Katinka de opmerkingen van Inge Rheeder-Meijer verwerken (ongevraagd advies betreffende connecties met Israelische universiteiten - FSR-FGw)</li> <li>3. gaat Yvonne Garst mailen met het verzoek de SR-enquête te sluiten en de resultaten te sturen</li> <li>4. stuurt naar het OT-GEN dat de FSR geen agendapunten heeft kunnen bedenken en vraagt of het OT-GEN agendapunten heeft</li> </ol> |  |
| Kim     | <ol style="list-style-type: none"> <li>1. neemt de punten over informatievoorziening wachttijd mee naar het gesprek met Ellen van Veen en het gesprek met communicatie, en eventueel naar MT bachelor</li> <li>2. koppelt de feedback van de FSR terug aan Titus van der Valk</li> <li>3. gaat de TAQT-trainingen regelen voor de geïnteresseerde raadsleden</li> </ol>  |  |
| Lyanne  |  |  |
| Katinka | <ol style="list-style-type: none"> <li>1. gaat met Vince de opmerkingen van Inge Rheeder-Meijer verwerken (ongevraagd advies betreffende connecties met Israelische universiteiten - FSR-FGw)</li> </ol>   |  |
| Mike    | <ol style="list-style-type: none"> <li>1. gaat bij de communicatieadviseurs van de faculteit vragen of er een grootschalige actie komt voor het promoten van de NSE</li> </ol>   |  |
| Pien    |  |  |
| Max     |  |  |
| Doğukan |  |  |
| Suzanne | <ol style="list-style-type: none"> <li>1. gaat een stukje schrijven voor de website</li> </ol>   |  |
| Jessey  | <ol style="list-style-type: none"> <li>1. gaat een update schrijven vanuit CoBa (evaluatiebijeenkomsten RA-2)</li> <li>2. gaat het evaluatieweekend van de FSR declareren bij de CSR</li> </ol>  |  |

|                |   |  |
|----------------|---|--|
| Fabiënne       |   |  |
| DB             |   |  |
| CoBa           | 1. gaat de status van responsiecolleges bespreken   |  |
| CoMa           | 1. de ruwe data van de SR-enquête delen met de klankbordgroep   |  |
| PR             | 1. gaat een datum prikken om iets te organiseren voor de werving van de nieuwe raad<br>2. gaat op de plasmascermen op J-plein de petitie over plantaardig voedsel in het ziekenhuis tonen |  |
| Commissies     |   |  |
| Dossierhouders |   |  |
| Iedereen       |   |  |

#### 13.4. Afsluiting (20:11)